Countable & uncountable nouns 
*COUNTABLE nouns are nouns which we can count . (Brojive imenice su imenice koje možemo brojiti).
1 egg – 2 eggs
1 banan – 2 bananas

*UNCOUNTABLE nouns are nouns which we cannot count. (Nebrojive imenice su one koje ne možemo brojiti). 
sugar, milk, juice, bread, … (Ne možemo reći 1 šećer, 2 šećera)
[bookmark: _GoBack]Uncountable nouns usually have only singular forms. (Nebrojive imenice obično imaju samo oblik u jednini). Hrana i pića su najčešće nebrojive imenice. Kako bi izrazili njihovu množinu moramo dodati neki količinski izraz (a phrase of quantity or PARTITIVES), 
npr. a packet of sugar, a piece of cheese, a bottle of water
*Use a singular verb with uncountable nouns: There is spaghetti for lunch.

*Iza količinskih izraza (phrases of quantity) možemo upotrebljavati i countable nouns:
a tin of sardines, a packet of biscuits

*A/AN – SOME/ANY
*Brojive imenice
- kako brojive imenice mogu biti u jednini onda ispred njih možemo upotrijebiti član A/AN: 
          There is a banana, an apple, an egg, a biscuit, …
         There isn't a banana, an apple, an egg,…
         Is there a banana, an apple, an egg, ….
-kad brojive imenice stavimo u množinu a ne znamo koliko ih je (ili to nije bitno) onda ispred stavimo riječ SOME (nešto):
There are some bananas, some apples, some eggs,…

-kod niječnih i upitnih rečenica koristimo ANY
There aren't any bananas, any apples, any eggs, …
Are there any bananas, any apples, …?

*Nebrojive imenice 
-ne mogu ispred sebe imati član A/AN
-uvijek ispred njih stavljamo SOME
There is some cheese, some sugar, some flour,…
-u niječnim i upitnim rečenicama koristimo rječicu ANY
Npr. There isn't any flour, any, bread, any milk
        Is there any flour, any bread, any milk?


*PARTITIVES (phrases of quantity) udž., str. 62 – pročitati, prepisati i upamtiti!
Riješiti zadatak 4

*QUANTIFIERS (kvantifikator – riječ koja izražava količinu, može biti broj 1,2,3, ili neodređena količina many/ much, a lot/lots of, few, little)
Ono što treba posebno zapamtiti je:
MANY, (A) FEW uvijek ide uz brojive imenice.
MUCH, (A) LITTLE uvijek ide uz nebrojive imenice.
Ostali kvantifikatori idu uz obje grupe imenica.

Tako da imamo i dva različita pitanja:
How many …? – za brojive imenice
How much …? – za nebrojive imenice


